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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-12-10

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Richard Svensson

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Richard Svensson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Bemelie höll i SaFT (Samarbetande Fysikteknologsektioner) i lördags, och res-
ten av Kärnstyret och ett flertal kommittéordföranden deltog. Hon ska snart
skicka ut en utvärdering till de andra högskolorna för det.
Sofia sitter i expfyslabbet. Under veckan har hon varit på NU och har pratat
med FIF om föreningsmöten; de såg inget behov av det, så Sofia tänker kol-
la vidare med de andra kommittéerna och föreningarna om de har något att
diskutera.
David har pratat med FinForm om deras önskemål om mer pengar, samt varit
på SEF, där totalt två andra sektioner var representerade. KO lyfte en tanke om
att skapa ett standardiserat ekonomisystem för sektionerna, så att sektionerna
kan ta mer hjälp av varandra och av kåren i ekonmifrågor. David tyckte det
lät bra, men det hela verkar vara ett bra tag bort.
Joseph har blivit kontaktad av F-spexet om accesser för deras nyinvalda. Han
har fixat en del av det, men väntade med resten till mötet idag för att kunna
diskutera frågan.
Sjemelie har varit förvirrad över ifall hon borde anmäla sig till SU eller inte;
eventuellt är anmälan bara för om man vill få en fikapåse, och då hon kommer
vara i Småland när den delas ut tänkte hon avstå. Ludwig erbjuder sig att ta
en för laget och ta Sjemelies fikapåse, men det är tyvärr för sent.
Albert har fixat några smågrejer med sektionsmötessidan inför kvällens möte.

§4.2 DP Isabella har varit på SaFT.
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§4.3 F6 Ludwig har också varit på SaFT. F6 har börjat göra schema för aspningen och
ska spela in aspfilm. Tidigt ute, tycker mötet.

§4.4 FnollK Carl har även han varit på SaFT. FnollK planerar sin digitala invalsnatt.

§4.5 SNF Även Oliver var på SaFT. SNF har varit på alla kursnämnder för LP1 som har
varit. Tanken är att de ska få en bättre överblick över hur distansundervisningen
fungerar när så många föreläsare hanterar det på så olika sätt. De ska ha möte
med PA och SVL nästa vecka.

§4.6 Foc Foc har preppat morgondagens Dominionturnering, mekat, fixat talmanshattar
och haft möten.

§4.7 FARM FARM har planerat överlämning och haft lite mailkontakt med företag inför det
nya året. Richard har pratat med två nya personer som förmodligen kommer
söka FARM på kvällens möte.

§5 Inforunda Ingen har något intressant att delge.

§6 SaFT Bemelie blev positivt överraskad av hur många som dök upp från de olika hög-
skolorna och hur bra diskussionerna var. Hon upplevde dock en annan form av
överraskning när hon fick höra att Uppsalas distanstentor är helt oövervakade.
Carl hade gärna fått kontaktuppgifter till de andra högskolornas mottagnings-
kommittéer. Bemelie säger att det finns en SaFT-Slack man skulle kunna fråga
efter det i. Hon ska se till att hela Styret bjuds in.
David blev inspirerad av Uppsala som hade köpt Foodorakoder till alla som kom
på deras sektionsmöte. Han tyckte det lät som en intressant idé och tänker ta
med sig den till LP3.

§7 Riktade satsningar,
uppföljning

§7.1 Arkadspelet Gustav tolkade det som att Foc inte bara kan åka och köpa ett arkadspel, men
han får veta att de får det, mer eller mindre. Isabella säger att det säkert får
plats på Focus.

§7.2 Ljudanläggning Bemelie har mailat DP om ljudanläggning men inte fått något svar. Isabella
ska se till att de svarar det, men hon säger redan nu att de tycker att det låter
riktigt nice. Sofia påpekar att det kan vara bra att kolla med Tord om det innan
man köper in något; skulle ljudanläggningen vara väldigt kraftig eller placeras
på ett sådant sätt att fönstrena börjar skaka kan det dra igång ett larm.

§7.3 Kurslitteratur Oliver berättar att SNF har kollat lite på hur litteratursitationen på Focus ser
ut, men att de inte har följt upp det.

§7.4 F-spexet F-spexet har fått sitt bidrag på 20 000 kr från Julie.

§7.5 FIF FIF har inte återkommit angående sportutrustning. Bemelie och David kan
höra av sig till dem.

§7.6 Betalning David säger att det är bäst om inköpen sker på faktura så att han kan betala
direkt, men att de kan lägga ut kommittépengar och skicka internfordran om
det inte går.

§8 Sektionsmötet Vi har två propositioner till kvällens möte. Sjemelie kommer presentera propo-
sitionen om JämF, och Joseph den om mastermottagningsansvarig. I måndags
fick vi plötsligt veta att mastermottagningsansvarig är arvoderad av högsko-
lan. Det spelar ingen större roll, men det är lite underligt att ha en arvoderad
funktionär, tycker Bemelie.
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På Styrets infopunkt tänkte Bemelie prata om hur LP3 kommer se ut, och
tänkte då säga att det antagligen blir likt LP2. Hon tänkte också återkoppla
om de riktade satsningarna. Joseph ska prata om protokollmaillistan, Sjemelie
om skyddsronden och David om sektionens ekonomi och om att man kan äska.
Bemelie hör av sig till Talmanspresidiet, så att de vet vilka som ska prata.

§9 Visionsmöten På NU i måndags fick Sofia höra att H har yogamorgonar, att I hade sektions-
möte i 18 h, men också – kanske mest intressant – att I har visionsmöten.
Visionsmötena hålls 1–3 gånger per läsperiod med hela I-Styret där de pratar
om större projekt. Det ger en bättre möjlighet att prata om mer långsiktiga
saker – såsom verksamhetsplaner eller projekt som miljöarbetet – utan att ta
tid från de vanliga mötena.
Bemelie tycker att det låter intressant. Hon tänker att det kan vara bra för oss
i miljöfrågan och frågan om psykosocial hälsa.

§10 Utökad access
F-spexet

Joseph berättar att F-spexet har bett om nya accesser för sina nyinvalda. De
har dock bett om sju accesser till skyddsrumsburen, men i nuläget har de bara
fyra. Han undrar om vi vill ge dem de tre extra accesserna.
David funderar på vad de har för löpande grejer att göra där. Albert har inget
mot att ge dem accesserna, men undrar om de faktiskt har behov av det.
Bemelie ser inget problem med att ge dem fler accesser, men skulle vilja ha det
motiverat. Hon undrar om alla kommittémedlemmar har access, och tänker att
om så är fallet borde F-spexet få fler accesser. Joseph säger att alla i F6, DP
och FnollK har access, men att det bara är några i FARM och SNF som har
det.
Richard tror att de bara har fyra accesser som en rest från förra året när
burlåset hade fysiska nycklar; det är stor skillnad på att ha tre extra nycklar
ute och att ge tre personer extra access via en app.
Joseph yrkar på bordläggning så att han kan höra av sig till F-spexet för att
få svar på frågorna som har lyfts.
Beslut: Att bordlägga frågan.

§11 Övriga frågor

§11.1 Styrets ansvar över
julledigheten

På KU lyftes frågan om sektionsstyrelsernas ansvar över julledigheten. Bemelie
har inte tänkt på det så mycket själv, utan har tänkt att folk är lediga och
har tentor och omtentor att plugga inför. Hon undrar om resten av Styret har
några tankar.
Albert tänker att vi gör saker om något som behöver göras dyker upp, men
inte mer än så. Bemelie tillägger att vi borde kolla brevlådan.

§11.2 Nyckelöverläming Joseph undrar om FnollK och FARM har några tankar kring när de vill lämna
över sina rum till sina efterträdare. Carl säger att de fick rummet av sina
företrädare någon gång i januari. Joseph tycker att det låter rimligt.
Albert undrar hur de vill sköta mailöverlämningen. Carl minns inte när de fick
åtkomst till sina mailkonton, men tror att de delade dem med sina företrädare
ett tag. Albert förtydligar att han behöver byta vilka namn och CID som är
kopplade till kontona vid något tillfälle. Richard tycker att det kan göras vid
årsskiftet när de nya officiellt går på; de kommer jobba lite parallellt en bit in
i det nya året och dela konton, men det är inget problem om namn och CID är
utbytta tycker han.

§11.3 Motionsstopp Carl undrar om motionsstopp för kvällens sektionsmöte har varit, och Bemelie
svarar att det var innan förra veckans möte. Han undrar vad vi gav för svar på
stenmotionen, och Bemelie säger att vi varken yrkade bifall eller avslag.
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§11.4 Massagepistol Carl vill ha en massagepistol på Focus. Bemelie och David tycker att det kan
lämpa sig som en äskning.

§11.5 Planer för nästa
läsperiod

Oliver undrar om någon har någon bra plan för arr i LP3. Han tror att det är
bra att ha regelbundna arr, och att det vore bra att få till en plan.
Ludwig håller med, och tänker att man kan höra av sig till alla sektionsaktiva
om det redan nu. Han berättar också att F6 planerar ett digitalt ET-raj. Sofia
eller Albert kan gå ut med frågan till de sektionsaktiva.

§12 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 12:47!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Richard Svensson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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